
主題： 

有關「與地球進行公開接觸(Open Contact)的宇宙盛事」，一封來自星際聯盟(The Interstellar Alliance)

寄給各國政要的測試信 

 

說明： 

近日「宇宙星際聯盟」經由巴夏和 Darryl 的傳訊，幫我們撰寫了一封寄給各國政要的測試信。 

測試的是自己和我們集體的意願和準備就緒的程度，一切都在密切觀察中。 

 

此行動必須出於每個人自己的意願。您可以成為支持「星際聯盟社會實驗團體」的一員，使用紙本

郵件或 email 寄給每一位有相關職權的政府官員、民意代表、政治／軍事／科技／權威專家等領導

人。 

 

歡迎敞開心胸，以您最高意識的思維邏輯，嚴格檢視這封測試信的內容。感恩！ 

 

當我們經由行動在「改變自己、轉化自己」的過程時，我們正在改變地球、轉化地球。 

That's how it works.  

 

傳信管道：Darryl Anka 

傳信日期：2024 年 4 月 27 日 

 

附件內容包含中英文版測試信件，歡迎自行填寫，寄給您知道的政要人士，或幫忙轉寄！ 

 

 

Jimmy(煮麵)翻譯 

  



 

親愛的_____________________________  

 

我們相信不明飛行物（UFO）或不明空中現象（UAP）對任何國家、對全球安全，或對全人類，都

不意味有任何威脅，儘管軍事、科學和政治家都提出相反的聲明。 

 

許多壓倒性的深入研究證據，以及數千個目擊證詞都記述：縱觀地球歷史，這些飛行物一直都存

在，並且沒有對人類日常生活帶來有害的影響。 

我們不支持或宣揚任何相關的陰謀論，但我們相信，出於某種非理性的恐懼和自私的動機，某些組

織一直在隱瞞有關這類現象的知識和消息。現在是結束這些秘密，並開始推動一些透明的公共教育

計劃來服務人類的時候了。 

因此，我們尊敬但堅決地請求您，在您的官方職權範圍，請在一年內，立即公開揭露所有您擁有

的、或您知道其他人擁有的有關 UFO、UAP 以及外星生命、外星活動、外星科技的資訊；並請公

開聲明，您支持所有這類資訊都不能被限制、編輯、刪減、嘲弄或竄改地完整發布。 

請注意，支持這項請求的民眾打算在今後選舉時，僅投票給支持積極推動揭露上述真相的領導人和

民意代表，並將用我們的選票，淘汰掉所有不支持上述公開揭露的官員。謝謝。 

 

-星際聯盟「社會實驗」團體 

2024 年___月___日 

  



 

Dear _____________________________, 

 

Despite military, scientific, and political statements to the contrary, we believe that UFOs or UAPs 

do not represent a threat of any kind to national or global security or humanity at large.  

 

There is overwhelming and well-researched evidence and thousands of eyewitness accounts that 

these objects have been present throughout Earth’s history without detrimental effect on the day-

to-day affairs of humanity.  

Without supporting or promoting any related conspiracy theories, we believe that certain 

organizations are withholding knowledge of this phenomenon out of an irrational fear and for self- 

serving reasons. It’s time for the secrets to end and a program of transparent public education to 

begin in service to humanity.  

Therefore, we respectfully, but strongly request that you, in your official capacity, immediately and 

publicly disclose and release, within one year from your receipt of this letter, any and all 

information in your possession, or that you are aware of being in another person’s possession, 

regarding UFOs, UAPs, and any and all indications of extraterrestrial life, activities, and 

technologies, and that you publicly state your support for the complete release of all such 

information without limitation, editing, redaction, ridicule, or falsification.  

Please be aware the members of this social movement intend to vote for and elect only those 

leaders and representatives who publicly and actively support and promote such disclosure and, 

with our votes, replace all officials who do not. Thank you.  

 

- The Interstellar Alliance Social Experiment Group 

2024. ___. ___ 

 


